

持続可能サプライチェーン評価プラットフォームシステム利用規約

一般財団法人食品安全マネジメント協会（JFSM）と台湾優良食品發展協會（TQFA）（以下「管理者」）は持続可能サプライチェーン評価プラットフォーム（SSCAP）システム（以下「本システム」）を提供するにあたり、次の通り利用規約（以下「本規約」）を定めます。登録サイトには、本規約に従って、本システムをご利用いただきます。本システムにご登録頂いた場合、本規約の内容を理解しており、かつ、本規約の全ての条項について承諾したものとみなします。

第1条（目的）

本システムは持続可能な発展に関する活動を可視化するための設問による自己評価ツール「持続可能サプライチェーン評価プラットフォーム（SSCAP）」を提供する Web 上のシステムです。社会の持続可能な発展に関する取り組みへのハードルを下げることが目的としています。管理者は、よりよいシステムを提供できるよう、継続的に努力いたします。

第2条（適用）

1. 本規約は、登録サイトと管理者との間の本システムの利用に関わる一切の關係に適用されるものとします。
2. 管理者は本システムに関し、本規約のほか、ご利用にあたっての手順(マニュアル)、解約合意書などの各種の定め（以下「個別規定」）をします。これら個別規定はその名称のいかんに関わらず、本規約の一部を構成するものとします。
3. 本規約の規定が前条の個別規定の規定と矛盾する場合には、個別規定において特段の定めなき限り、個別規定の規定が優先されるものとします。

第3条（用語）

本規約において使用する各用語の定義は、以下のとおりとします。

登録サイト：本システムに登録した法人の事業所、工場等を指します。本システムのユーザー。

サイト ID：登録サイトに付与されるユニークな英数字からなる文字列。本システムへのログインに使用します。

調達：本システムを利用して、サプライヤーを招待する法人を指します。

サプライヤー：本システムを利用し、自己評価する法人、もしくは調達に招待された法人を指します。

紹介：本システムには JFSM もしくは TQFA を経由してご登録いただきます。経由いただいた JFSM もしくは TQFA が紹介元になります。

第4条（利用登録）

本システムにおいては、本規約に同意の上、管理者が定める方法によって利用登録し、定められた年間登録料を支払うことにより、利用登録が完了し、登録サイトとなります。

第5条（年間登録料、途中解約および有効期限）

1. 年間登録料は支払い日を含む1年間分となり、翌年の支払日の前日までが本システム利用の有効期限となります。
2. 有効期限の途中で利用を解約した場合、年間登録料の部分的な返金はいたしません。ただし、有効期限内は利用可能となります。

第6条（登録解約および更新）

1. 登録サイトは、管理者の定める登録解約手続きにより、本システムへの登録解約ができるものとしします。有効期限後の継続利用（更新）を希望しない場合は、定められた方法で有効期限後の登録解約の連絡をします。登録解約の連絡後においても、現行の有効期限までは本システムを利用できます。
2. 有効期限の1週間前までに管理者が定める方法によって、翌1年分の年間登録料を支払うことにより、更新が完了します。
3. 翌1年分の年間登録料の支払いがない場合は、有効期限の翌日から本システムを利用できなくなります。

第7条（サイト ID およびパスワードの管理）

1. 登録サイトは、自己の責任において、本システムのサイト ID およびパスワードを適切に管理するものとしします。
2. 登録サイトは、いかなる場合にも、サイト ID およびパスワードを第三者に譲渡または貸与し、もしくは第三者と共用することはできません。同一法人内での共用はこの限りではありません。管理者は、サイト ID とパスワードの組み合わせが登録情報と一致してログインされた場合には、そのサイト ID を登録している登録サイト自身による利用とみなします。
3. サイト ID 及びパスワードが第三者によって使用されたことによって生じた損害は、管理者に故意又は重大な過失がある場合を除き、管理者は一切の責任を負わないものとしします。

第8条（利用環境整備）

1. 登録サイトは、本システムを利用するために必要な通信機器、ソフトウェア、およびインターネット接続環境を自らの責任と費用負担で整備するものとしします。また、これらの利用環境が本システムに適していることを確認する責任も登録サイトにあ

ります。本システムを快適にご利用いただくために、次の環境を推奨いたします。

- ・ Windows の場合、Windows10 以上
- ・ Mac OS の場合、macOS Ventura 10.14 以上
- ・ ブラウザ：Google Chrome の最新版
- ・ Cookie の有効化設定

2. 登録サイトは、自己の利用環境を適切に管理し、ウイルス対策ソフトの導入やソフトウェアのアップデートなど、セキュリティ対策を講じる必要があります。本システムの利用において生じたトラブルや損害については、管理者は一切の責任を負いません

第9条（登録データの匿名化および利用）

1. 本システムを通じて登録サイトが登録した自己評価データ（以下「登録データ」）は、登録サイトを特定できないように匿名化します。匿名化は、特定のサイトに結びつけることができない状態にするための手段を講じることを意味します。
2. 本システムにおいて、調達にはサプライヤーを本システムに招待し、登録を依頼することができます。サプライヤーが招待を受け入れ、システムに登録し、必要な情報を入力した場合、その情報は当該調達によって閲覧可能になります。
3. 調達とサプライヤーが招待関係にある場合、お互いのサイト管理者情報が開示されます。この情報は、取引や連絡の円滑化を目的としており、関係する双方のみがアクセスできるものとします。
4. サプライヤーが入力した情報は、調達に対する提供のために使用されるほか、匿名化されたデータとして、ダッシュボードに表示される平均値算出の掲載目的で利用されます。

第10条（外部委託）

管理者は、登録料決済代行、本システムの追加開発および改修、本システムの保守運用及び管理を必要に応じて業務の一部を外部委託することができるものとします。

第11条（禁止事項）

登録サイトは、本システムの利用にあたり、以下の行為をしてはなりません。

1. 法令または公序良俗に違反する行為
2. サーバーやネットワークに不正にアクセスする行為、またはその試み
3. 本システムの内容等、本システムに含まれる著作権、商標権ほか知的財産権を侵害する行為
4. 偽の情報を登録、提供する行為
5. 管理者、ほかの登録サイト、またはその他第三者のサーバーまたはネットワークの

機能を破壊したり、妨害したりする行為

6. 管理者の本システムの運営を妨害するおそれのある行為
7. 不正な目的を持って本システムを利用する行為
8. 本システムの他の登録サイトまたはその他の第三者に不利益、損害、不快感を与える行為
9. 他の登録サイトに成りすます行為
10. 管理者が許諾しない本システム上での宣伝、広告、勧誘、または営業行為
11. 本システム内のコンテンツの無断転載や無断引用等の二次利用を行うこと
12. 本システム内のダウンロード可能なコンテンツを事前の許可なく第三者へ提供、譲渡、または再配布する行為
13. その他、管理者が不適切と判断する行為

第12条（本システム提供の停止等）

1. 管理者は、本システムにかかるコンピュータシステムの定期的な保守点検または更新を行う場合は事前に本システム内で告知するものとします。
定期保守点検期間：12月25日から翌年1月3日
2. 管理者は、以下のいずれかの事由があると判断した場合、登録サイトに事前に通知することなく本システムの全部または一部の提供を停止または中断することができるものとします。
 1. 本システムにかかるコンピュータシステムの突発的な保守点検または更新を行う場合
 2. 地震、落雷、火災、停電または天災などの不可抗力により、本システムの提供が困難となった場合
 3. コンピュータまたは通信回線等が事故により停止した場合
 4. その他、管理者が本システムの提供が困難と判断した場合
3. 管理者は、本システムの提供の停止または中断により、登録サイトまたは第三者が被ったいかなる不利益または損害についても、一切の責任を負わないものとします。

第13条（利用制限および登録抹消）

1. 管理者は、登録サイトが以下のいずれかに該当する場合には、事前に通知をした上で、登録を抹消することができるものとします。
 1. 本規約のいずれかの条項に違反した場合
 2. 登録事項に虚偽の事実があることが判明した場合
 3. 管理者からの連絡に対し、一定期間返答がない場合
 4. その他、管理者が本システムの利用を適当でないと判断した場合
2. 管理者は、本条に基づき管理者が行った行為により登録サイトに生じた損害につい

て、一切の責任を負いません。

第 14 条（保証の否認および免責事項）

1. 管理者は、本システムに事実上または法律上の瑕疵（安全性、信頼性、正確性、完全性、有効性、特定の目的への適合性、セキュリティなどに関する欠陥、エラーやバグ、権利侵害などを含みます。）がないことを明示的にも黙示的にも保証していません。
2. 管理者は、本システムに起因して登録サイトに生じたあらゆる損害について、管理者の故意又は重過失による場合を除き、一切の責任を負いません。
3. 管理者の過失（重過失を除きます。）による債務不履行または不法行為により登録サイトに生じた損害の賠償は、登録サイトから当該損害が発生した年に受領した登録料の額を上限とします。
4. 管理者は、本システムに関して、登録サイトと他の登録サイトまたは第三者との間において生じた取引、連絡または紛争等について一切責任を負いません。

第 15 条（サービス内容の変更等）

管理者は、本システム内での事前の告知をもって、本システムの内容を変更、追加または廃止することがあります。登録サイトはこれを承諾するものとします。

第 16 条（利用規約の変更）

1. 管理者は以下の場合には、登録サイトの個別の同意を要せず、本規約を変更することができるものとします。
 - 1) 本規約の変更が登録サイトの一般の利益に適合するとき。
 - 2) 本規約の変更が本システム利用契約の目的に反せず、かつ、変更の必要性、変更後の内容の相当性その他の変更に係る事情に照らして合理的なものであるとき。
2. 管理者は登録サイトに対し、前項による本規約の変更にあたり、事前に、本規約を変更する旨及び変更後の本規約の内容並びにその効力発生時期を通知します。

第 17 条（個人情報の取扱い）

管理者は、本システムの利用によって取得する個人情報の取り扱いについては、本システムの「プライバシーポリシー」に従い適切に取り扱うものとします。

第 18 条（通知または連絡）

登録サイトと管理者との間の通知または連絡は、管理者の定める方法によって行うものとします。管理者は、登録サイトから、管理者が別途定める方式に従った変更届け出がない限

り、現在登録されている連絡先が有効なものとなし、当該連絡先へ通知または連絡を行い、これらは、発信時に登録サイトへ到達したものとみなします。

第 19 条（権利義務の譲渡の禁止）

登録サイトは、管理者の書面による事前の承諾なく、利用契約上の地位または本規約に基づく権利もしくは義務を第三者に譲渡し、または担保に供することはできません。

第 20 条（準拠法・裁判管轄）

1. 本規約の解釈にあたっては、紹介元の国内法を準拠法とします。
2. 本システムに関して紛争が生じた場合には、紹介元の所在地を管轄する裁判所を専属的合意管轄とします。

以上

Terms of Use of the Sustainable Supply Chains Assessment Platform

Japan Food Safety Management Association (JFSM) and Total Quality Food Association (TQFA) (hereinafter referred to as "Administrator") hereby establish the following Terms of Use (hereinafter referred to as "Terms") for the Sustainable Supply Chains Assessment Platform (SSCAP) system (hereinafter referred to as "System"). Registered sites are required to use the System in accordance with these Terms. By registering for the System, you are deemed to have understood and agreed to all the articles of this Terms.

Article 1 (Purpose)

This System is a web-based system that provides the Sustainable Supply Chains Assessment Platform (SSCAP), a self-assessment tool using questionnaires to visualize sustainability-related activities. It aims to lower the barrier to social sustainability-related activities. The Administrator will continuously strive to provide a better system.

Article 2 (Application)

1. These Terms of Use shall apply to all relationships between the registered site and the administrator regarding the use of this system.
2. In addition to these Terms and Use, the Administrator has established various provisions regarding this system, such as a procedure for use (manual), cancellation agreement, etc. (hereinafter referred to as "Individual Provisions"). Regardless of the name of these Individual Regulations, they shall constitute a part of these Terms and Conditions.
3. In the event of any conflict between the provisions of these Terms and the individual provisions of the preceding Article, the provisions of the individual provisions shall take precedence unless otherwise specified in the individual provisions.

Article 3 (Terminology)

The definitions of each term used in these Terms are as follows

Registered Site: A business office, factory, etc. of a corporation registered with this system. Users of this system.

Site ID: A string of unique alphanumeric characters assigned to the registered site. It is used to login to this system.

Procurement: refers to the legal entity that uses the System to invite suppliers.

Supplier: refers to the legal entity that uses this System and self-assesses or be invited from the procurement.

Introducer: The System requires registration through JFSM or TQFA. JFSM or TQFA will be your

introducer.

Article 4 (Registration for Use)

Registration for this System is completed when the site agrees to these Terms, registers to use the System as prescribed by the Administrator, and pays the annual registration fee.

Article 5 (Annual registration fee, mid-term cancellation and expiration date)

1. The annual registration fee covers a one-year period including the payment date, with the expiration date being the day before the next year's payment date.
2. If cancellation occurs within the valid period, the registration fee will not be partially refunded. However, the System can still be used until the expiration date."

Article 6 (Cancellation of Registration and renewal)

1. Registered sites may terminate their registration with the System by following the registration termination procedures specified by the Administrator. If registered sites wish to stop using the system after the expiration date (non-renewal), registered sites must submit a termination procedures according to the prescribed method. After completing the termination procedure, they can continue using the system until the current expiration date.
2. By paying the annual registration fee for the next year in the manner specified by the Administrator one week before the expiration date, the renewal will be completed.
3. If the annual registration fee for the next year is not paid, the system will no longer be available for use starting the day after the expiration date.

Article 7 (Management of Site ID and Password)

1. Registered sites shall be responsible for proper management of their site IDs and passwords for this system.
2. Registered sites may not, under any circumstances, transfer or lend their site ID and password to a third party, or share them with a third party. This does not apply to sharing within the same corporation. When a registered site logs in with a combination of site ID and password that matches the registered information, the administrator considers the use of the site ID to be by the registered site itself.
3. The administrator shall not be liable for any damage caused by the use of the site ID and password by a third party, except in the case of willful misconduct or gross negligence on the part of the administrator.

Article 8 (Maintenance of Usage Environment)

1. Registered sites shall, at their own responsibility and expense, maintain the telecommunications equipment, software, and Internet connection environment necessary to use the System. Registered sites are also responsible for ensuring that their environment is suitable for use of the System. The recommended environment for use of the System is described below.
 - Windows: Windows 10 or later version
 - Mac OS: macOS Ventura 10.14 or later version
 - Browser: The latest version of Google Chrome
 - Setting to enable cookies
2. Registered sites must properly manage their own usage environment and take security measures such as installing anti-virus software and updating software. The administrator is not responsible for any trouble or damage caused by the use of this system.

Article 9 (Anonymization and Use of Registered Data)

1. Self-assessment data submitted by registered sites through this System (hereinafter referred to as "Registration Data") will be anonymized, preventing identification of the registered sites. Anonymization means taking measures to ensure that the data cannot be linked to a specific site.
2. In this System, procurement may invite suppliers to register. If the supplier accepts the invitation, registers in the system, and provides the required information, the information will be accessible to the inviting procurement.
3. When a procurement and a supplier have an invitation-based relationship, both parties' site administrator information will be disclosed to each other. This information is intended to facilitate transactions and communications and will only be accessible to the relevant parties.
4. Information entered by suppliers will be used to provide offers to procurement and will also be anonymized and used to calculate and display average values on the system dashboard.

Article 10 (Outsourcing)

The Administrator may outsource a part of its operations as necessary for the payment of registration fees on its behalf, additional development and modification of this system, and maintenance, operation, and administration of this system.

Article 11 (Prohibited Matters)

Registered sites shall not engage in any of the following activities when using this system

1. Acts that violate laws and regulations or public order and morals
2. Unauthorized access or attempts to gain unauthorized access to servers or networks
3. Any act that infringes on the copyrights, trademarks, or other intellectual property rights contained in this system, including the contents of this system.
4. Registering or providing false information
5. Interfere with or disrupt the functionality of the server or network of the Administrator, other registered sites, or any other third party.
6. Actions that may interfere with the operation of this system by the Administrator
7. Using this system for any unauthorized purpose.
8. Acts that cause disadvantage, damage, or discomfort to other registered sites in this system or other third parties
9. Impersonating another registered site
10. Any advertising, publicity, solicitation, or sales activities on the System that are not authorized by the Administrator
11. Unauthorized reproduction, unauthorized quotation, or other secondary use of the contents of this system.
12. Providing, transferring, or redistributing downloadable content in this System to third parties without prior permission.
13. Other activities that the administrator deems inappropriate.

Article 12 (Suspension of Provision of this System, etc.)

1. The Administrator shall notify within the system in advance of any periodic maintenance or updating of the computer systems involved in this System.
Periodic maintenance and inspection period: December 25 to January 3 of the following year
2. The Administrator reserves the right to suspend or discontinue provision of all or part of this system without prior notice to registered sites for any of the following reasons
 1. In the event of unexpected maintenance, inspection, or updating of the computer systems involved in this system
 2. In the event that provision of this system becomes difficult due to force majeure such as earthquake, lightning, fire, power failure, or natural disasters.
 3. In the event of computer or communication line outage due to accident
 4. Other cases in which the administrator deems it difficult to provide this system
3. The Administrator shall not be liable for any disadvantage or damage incurred by the registered sites or third parties due to the suspension or interruption of the provision of

this system.

Article 13 (Restriction of Use and Cancellation of Registration)

1. The Administrator reserves the right to terminate the registration of a registered site upon prior notice if the site falls into any of the following categories
 1. Violation of any of the provisions of these Terms and Conditions
 2. When it is found that there is a false fact in the registration information
 3. When there is no response from the administrator for a certain period of time
 4. In any other cases where the administrator deems the use of this system inappropriate.
2. The Administrator shall not be liable for any damage caused to the registered site as a result of any action taken by the Administrator pursuant to this Article.

Article 14 (Disclaimer of Warranty and Disclaimer of Liability)

1. The Administrator does not warrant, expressly or impliedly, that the System is free from defects in fact or law (including, but not limited to, defects in safety, reliability, accuracy, completeness, effectiveness, fitness for a particular purpose, security, etc., errors or bugs, or infringement of rights). No warranty, express or implied, is given that this system is free from defects in fact or law (including, but not limited to, defects in safety, reliability, accuracy, completeness, validity, fitness for a particular purpose, security, etc., errors or bugs, or infringement of rights).
2. The Administrator shall not be liable for any and all damages incurred by the registered sites due to this system, except in the case of intentional or gross negligence of the Administrator.
3. The administrator's negligence (excluding gross negligence) The maximum amount of compensation for damages incurred by a registered site as a result of the administrator's negligence (excluding gross negligence) or tortious action shall be the amount of the registration fee received from the registered site for the year in which such damages occurred.
4. The Administrator shall not be responsible for any transactions, communications, or disputes between the registered sites and other registered sites or third parties with respect to this system.

Article 15 (Change of Service Contents, etc.)

The administrator reserves the right to change, add or discontinue the contents of this system with prior notice within the system to the registered sites, and the registered sites shall accept such

changes, additions or discontinuation.

Article 16 (Modification of Terms of Use)

1. The Administrator reserves the right to modify these Terms without requiring the individual consent of registered sites in the following cases
 - 1) When modifications to these Terms are compatible with the general interests of the registered site.
 - 2) When the modification of these Terms is not contrary to the purpose of the System Agreement and is reasonable in light of the necessity of the modification, the reasonableness of the modified contents, and other circumstances pertaining to the modification.
2. The administrator will notify the registered sites in advance of any changes to these Terms and Conditions in accordance with the preceding paragraph, as well as the contents of these Terms and Conditions after the changes are made and when they will take effect.

Article 17 (Handling of Personal Information)

The Administrator shall properly handle personal information obtained through the use of this system in accordance with the "Privacy Policy" of this system.

Article 18 (Notice or Communication)

Notification or communication between a registered site and the administrator shall be made in a manner determined by the administrator. Unless the administrator receives a notification of change from the registered site in accordance with a method determined separately by the administrator, the administrator will assume that the currently registered contact information is valid and will send the notification or communication to that contact information, which will be deemed to have reached the registered site at the time it is sent.

Article 19 (Prohibition of Assignment of Rights and Obligations)

Registered Site may not transfer or pledge its status under these Terms or its rights or obligations under these Terms to a third party without the prior written consent of the Administrator.

Article 20 (Governing Law and Jurisdiction)

1. The interpretation of these Terms shall be governed by the domestic laws of the country where the introducer is located.
2. In the event of any dispute arising from this System, the court with jurisdiction over the location of the introducer shall have exclusive agreed jurisdiction.

食品供應鏈永續發展評量平台系統使用條款

一般財團法人食品安全管理協會 (JFSM) 和台灣優良食品發展協會 (TQFA) (以下簡稱「管理者」) 在提供供應鏈永續發展評量平台 (SSCAP) 系統 (以下簡稱「本系統」) 時, 制定以下使用條款 (以下簡稱「本條款」)。註冊用戶應根據本條款使用本系統。一旦您在本系統註冊, 即視為您已理解並同意本條款的所有內容。

第 1 條 (目的)

本系統, 「供應鏈永續發展評量平台 (SSCAP)」, 是一個透過檢核表進行自我評量的工具, 用於將永續發展相關活動可視化的網路系統。以降低永續發展相關活動的門檻為目的。管理者將持續努力提供更好的系統。

第 2 條 (應用)

1. 本條款適用於註冊用戶與管理者之間的所有互動, 以及與本系統使用相關的所有事宜。
2. 管理者除本條款外, 還會就本系統制定使用程序 (手冊)、取消註冊同意書等各種條款 (以下簡稱「個別條款」)。無論這些個別條款其名稱為何,

均構成本條款的一部分。

3. 當本條款的規定與前條的個別條款相矛盾時，除非個別條款中另有特別註明，否則應以個別條款為優先。

第 3 條 (術語)

本條款中使用的各術語定義如下：

註冊用戶(Registered Site)：指在本系統註冊的法人、工廠等。本系統的用戶。

註冊 ID(Site ID)：分配給註冊用戶的由英文字母和數字組成的唯一字串。用於登錄本系統。

採購商(Procurement)：指使用本系統邀請供應商的法人。

供應商(Supplier)：指使用本系統進行自我評量或被採購商邀請的法人。

介紹單位(Introducer)：需要透過 JFSM 或 TQFA 進行本系統的註冊。您所經由的 JFSM 或 TQFA 將成為您的介紹人。

第 4 條 (使用註冊)

同意本條款後，按照管理者規定的程序進行註冊，並支付規定的註冊費，即完成使用註冊，成為註冊用戶。

第 5 條 (註冊費、中途解約及有效期限)

1. 註冊費包括支付日在內的 1 年期間，有效期限為下一年支付日的前一日。
2. 如在有效期限內解約，註冊費不予部分退款。但系統在有效期限內仍可使用。

第 6 條 (取消註冊及更新)

1. 註冊用戶可以按照管理者規定的取消註冊程序解除本系統的註冊。若希望在有效期限後停止使用（不續約），請依規定方式提交註冊解約通知。在完成解約手續後，仍可繼續使用本系統至有效期限結束為止。
2. 有效期限前一週前，按照管理者規定的方式支付下一年度的年費，即可完成續約。
3. 若未支付下一年度的年費，自有效期限翌日起將無法繼續使用本系統。

第 7 條 (註冊 ID 及密碼管理)

1. 註冊用戶應自行負責適當管理本系統的註冊 ID 及密碼。
2. 註冊用戶在任何情況下都不得將註冊 ID 及密碼轉讓或出借給第三方，或與第三方共用。同一法人內部共用不在此限。當註冊 ID 和密碼組合與註冊信息匹配並登錄時，視為由已註冊該 ID 的註冊用戶使用。
3. 因第三方使用註冊 ID 及密碼而造成的損失，除管理者有故意或重大過失外，

管理者概不負責。

第 8 條 (使用環境整備)

1. 準備使用本系統所需的通信設備、軟體和網路連接環境，應自行負責並承擔費用。此外，確認這些使用環境適合本系統也是註冊用戶的責任。推薦的使用環境記載如下：

- Windows: Windows 10 或更高版本
- Mac OS: macOS Ventura 10.14 或更高版本
- 瀏覽器: Google Chrome 最新版本
- 設定啟用 Cookie

2. 註冊用戶需要適當管理自己的使用環境，採取安全措施，如安裝防病毒軟件和更新軟件等。管理者對使用本系統時發生的問題或損失概不負責。

第 9 條 (數據的匿名化及使用)

1. 註冊用戶通過本系統註冊的自我評量數據 (以下簡稱「數據」) 將被匿名化，使無法識別註冊用戶。匿名化指採取措施使其無法與特定網站關聯。

2. 在本系統中，採購商可以邀請供應商加入本系統並要求註冊。如果供應商接受邀請，在系統註冊並輸入必要資訊，該資訊將可被相應的採購商查看。

3. 使用者管理員的姓名和電子郵件將在具有邀請關係的採購商和供應商之間公開。此資訊共享是為促進用戶間的溝通順暢與交易所必要的。
4. 供應商輸入的資訊除了用於提供採購商外，還將作為匿名化數據用於儀表板上顯示平均值計算。

第 10 條 (外部委託)

管理者可以根據需要將部分業務外包，如註冊費支付代理、本系統的額外開發和修改、本系統的維護營運和管理。

第 11 條 (禁止事項)

註冊用戶在使用本系統時，不得進行以下行為：

1. 違反法律或公序良俗的行為
2. 非法訪問或嘗試非法訪問服務器或網絡的行為
3. 侵犯本系統內容等，本系統包含的著作權、商標權等知識產權的行為
4. 虛假信息的註冊及提供行為
5. 破壞或妨礙管理者、其他註冊用戶或其他第三方的服務器或網絡功能的行為
6. 可能妨礙管理者運營本系統的行為
7. 出於不正當目的使用本系統的行為

8. 給本系統的其他註冊用戶或其他第三方造成不利、損害或不適的行為
9. 冒充其他註冊用戶的行為
10. 未經管理者許可在本系統上進行宣傳、廣告、招攬或營業行為
11. 未經許可轉載或引用本系統內容等二次使用行為
12. 未經事先許可向第三方提供、轉讓或再分發本系統內可下載的內容的行為
13. 其他管理者認為不適當的行為

第 12 條 (本系統的維護檢查、更新等)

1. 管理者將在進行本系統相關的定期維護檢查或更新前於系統內公告通知。

定期維護檢查期間：12 月 25 日至次年 1 月 3 日

2. 管理者在判斷出現以下任一情況時，可以在不事先通知註冊用戶的情況下停止

或中斷提供全部或部分系統：

1. 需要進行本系統相關電腦系統的突發維護檢查或更新時
 2. 因地震、雷擊、火災、停電或天災等不可抗力導致難以提供本系統時
 3. 電腦或通信線路等因事故而停止時
 4. 其他管理者判斷難以提供本系統時
3. 管理者對因本系統的停止或中斷而給註冊用戶或第三方造成的任何不利或損失概不負責。

第 13 條（使用限制及取消註冊）

1. 管理者在註冊用戶出現以下任一情況時，可於事先通知後取消註冊：
 1. 違反本條款的任一條款時
 2. 發現註冊事項存在虛假事實時
 3. 對管理者的聯繫在一定期間內沒有回應時
 4. 其他管理者判斷不適合使用本系統時
2. 管理者對基於本條採取的行為給註冊用戶造成的損失概不負責。

第 14 條（免責聲明及免責事項）

1. 管理者不明示或暗示保證本系統沒有事實上或法律上的瑕疵（包括安全性、可靠性、準確性、完整性、有效性、適合特定目的、安全性等方面的缺陷、錯誤或漏洞、權利侵犯等）。
2. 除管理者故意或重大過失的情況外，管理者對因本系統給註冊用戶造成的任何損失概不負責。
3. 因管理者過失（不包括重大過失）導致的違約或侵權行為給註冊用戶造成的損失賠償，將以該損失發生當年從註冊用戶收到的註冊費金額為上限。
4. 管理者對本系統相關的註冊用戶與其他註冊用戶或第三方之間發生的交易、聯

繫或糾紛等概不負責。

第 15 條 (服務內容的變更等)

管理者將在對本系統中的內容進行更改、新增或終止本系統前，於系統內公告通知。註冊用戶應予以同意。

第 16 條 (使用條款的變更)

1. 管理者在以下情況下可以在不需要註冊用戶個別同意的情況下變更本條款：

1. 本條款的變更符合註冊用戶的一般利益時。

2. 本條款的變更不與本系統使用協議的目的相矛盾，並且在考慮變更的必要性、變更內容的適當性以及與變更相關的其他情況後，認為變更是合理的時候。

2. 管理者在根據前項變更本條款時，將事先通知註冊用戶本條款將變更，以及變更後的本條款內容及其生效時間。

第 17 條 (個人資訊的處理)

管理者將依據本系統的「隱私權政策」，妥善處理使用者在使用本系統過程中獲得的個人資訊。

第 18 條 (通知或聯繫)

註冊用戶與管理者之間的通知或聯繫應按照管理者規定的方法進行。除非註冊用戶按照管理者另行規定的方式提交變更通知，否則管理者將視目前註冊的聯繫方式為有效聯繫方式，並發送通知或聯繫，這些通知或聯繫在發送時即視為已送達註冊用戶。

第 19 條 (禁止轉讓權利與義務)

未經管理員事先書面同意，註冊網站不得將其在使用合約下的狀態或基於本條款的權利或義務轉讓給第三方或將其作為抵押品提供。

第 20 條 (準據法 · 管轄法院)

1. 本條款的解釋應以介紹人所在國的國內法為準據法。
2. 就本系統發生糾紛時，以介紹人所在地的管轄法院為專屬合意管轄法院。